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Jerzy Bożek

Radny Rady Miejskiej

w czechowicach-Dziedzicach
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Szanowny Pan

Marian Błachut

Burmistrz Czechowic-Dziedzic

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiejw Czechowicach-Dziedzicach Pana Damiana

Zelaznego

lnterpeIacja Radnego

Dotyczy: budowy kładki nad potokiem Rakówka

Szanowny Panie Burmistrzu.

Przez cenny obszar przyrodniczy jakim jest Górny Las, Przebiega bardzo ładna ścieżka, którą można

pokonać pieszo i na rowerze, łączy ona ul. Potoczną (odnoga WTR) z ulicą Lipowską lub z ul. Do

Gajówki. przeszkodą, aby swobodnie pokonać ten odcinek jest potok Rakówka. Mając na względzie
poprawę poruszania się na tym odcinku coraz liczniejszej grupy pieszych i rowerzystów, proszę Pana

Burmistrza o decyzję, która spowoduje wybudowanie nad potokiem Rakówka kładki, Koszt budowy

tej kładki nie powinien stanowić przeszkody, aby zrealizować tę inwestycję, waŻną dla potrzeb

rekreacji pieszej i rowerowej mieszkańców,
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Otrzymują:

L. adresat
2. Przewodniczący rady Miejskiej Pan Damian Żelazny
J. ala
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